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Vragen van het lid Hoogland (PvdA) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over het bericht dat Arriva, Veolia en Connexxion samenspannen 
tegen NS (ingezonden 17 februari 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Arriva, Veolia en Connexxion spannen samen 
tegen NS»?1 

Vraag 2
Bent u bereid te laten onderzoeken of er geheime afspraken gemaakt zijn 
tussen de openbaarvervoerbedrijven in de Federatie Mobiliteitsbedrijven 
Nederland (FMN)? 

Vraag 3
Hoe kijkt u aan tegen de bekentenis van de directeur van Connexxion over 
onderlinge afspraken, zoals geciteerd in bovengenoemd artikel: «De simpele 
conclusie was: wij protesteren niet tegen verlengingen bij elkaar maar maken 
een uitzondering voor NS/QBuzz»? 

Vraag 4
Welke stappen gaat u ondernemen nu de Mededingingswet is overtreden 
door drie openbaarvervoerbedrijven? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat onderlinge afspraken, kartelvorming en het bevorderen 
van rechtszaken tegen één partij een vervoerder diskwalificeren om op de 
Nederlandse openbaarvervoermarkt te kunnen functioneren? 

Vraag 6
Wat hebben de in dit kader gevoerde rechtszaken de openbaarvervoergebrui-
ker en de belastingbetaler inmiddels al gekost?

1 http://www.volkskrant.nl/economie/arriva-veolia-en-connexxion-spannen-samen-tegen-
ns~a3851171/
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